

April 2024

Re: Invitation to Richmond South Station and System Expansion Project Information Session

Dear Customer,

Starting in July 2024, Hydro Ottawa will begin civil work related to the expansion of our electrical system and Richmond South municipal transformer station. This work is being undertaken to support the Department of National Defence (DND) Dwyer Hill Training Centre construction project that is scheduled to take place over the next ten years (until 2034) at the intersection of Franktown Road and Dwyer Hill Road.

As it exists now, the electrical infrastructure in the area does not have the capacity to provide adequate supply to DND and the surrounding communities.

Hydro Ottawa's construction work (our portion of the DND project) will take approximately three years to complete, with a target to have our upgraded Richmond South station energized in early 2027. This will ensure that DND has the power it requires for the remainder of their construction, up to and beyond 2034.

In addition, Hydro Ottawa's support for this project will benefit the wider community by supplying additional capacity that will improve local service, provide redundancy to our system in the event of future extreme weather events, and support projected growth in the town of Richmond and surrounding area.

We look forward to speaking with you

As part of our engagement process, community information sessions are being held on June 5, 2024. Members of the public are invited to attend to learn more about the project, our expansion plans for the area, and speak directly to members of our project team. Representatives from the Department of Defence will also be on hand. **Please join us at one of our sessions:**

Community Information Session

Virtual Session

June 5, 2024

12:15 p.m. - 1:00 p.m.

Visit hydroottawa.com/richmondsouth to register for our virtual session

In-Person Session

June 5, 2024

7:00 p.m. - 8:30 p.m.

Royal Canadian Legion
6430 Ottawa Street, Richmond

For more information, please visit our dedicated project page at hydroottawa.com/richmondsouth.

If you have questions, or would like to join our contact list for email updates, please visit our website or reach out to our project team at richmondsouth@hydroottawa.com.

Hydro Ottawa would like to take this opportunity to thank all residents in advance for their patience and understanding throughout the delivery of this important project.

Sincerely,

Peter Fisher
System Designer

Avril 2024

Objet : Invitation à la séance d'information sur le projet d'agrandissement du poste de Richmond Sud et du réseau électrique

Bonjour,

Hydro Ottawa entreprendra en juillet 2024 des travaux de génie civil pour agrandir son poste de transformation municipal de Richmond Sud et son réseau électrique. Ces travaux visent à soutenir le projet de construction du Centre de formation Dwyer Hill du ministère de la Défense nationale (MDN), qui devrait s'échelonner sur les dix prochaines années (jusqu'en 2034) à l'intersection des chemins Franktown et Dwyer Hill.

L'infrastructure électrique actuelle dans le secteur ne possède pas la capacité nécessaire pour fournir au MDN et aux collectivités environnantes une alimentation en électricité adéquate.

Les travaux de construction que réalisera Hydro Ottawa (sa portion du projet du MDN) dureront environ trois ans. L'entreprise s'est fixé comme objectif de mettre en service au début de 2027 le poste de Richmond-Sud modernisé, de sorte que le MDN ait accès à l'électricité dont il aura besoin pour le reste de la période de construction – jusqu'en 2034 – et par la suite.

En outre, la communauté tout entière bénéficiera de l'appui qu'apporte Hydro Ottawa à ce projet, car la capacité supplémentaire permettra à l'entreprise d'améliorer le service local, d'assurer une redondance dans le réseau lors des prochains phénomènes météo extrêmes et de faire face à la croissance prévue à Richmond et dans les environs.

Nous sommes impatients d'en discuter avec vous

Dans le cadre de notre processus de consultation, nous tiendrons des séances d'information le 5 juin 2024. Les membres du public sont invités à y assister afin de se renseigner sur le projet et nos plans d'agrandissement pour le secteur. Ils pourront alors parler directement avec les membres de notre équipe de projet ainsi qu'avec des représentants du ministère de la Défense nationale. **Nous serions ravis de vous accueillir à l'une de nos séances :**

Séances d'information

Séance en mode virtuel

Le 5 juin 2024

De 12 h 15 à 13 h

Pour vous inscrire, rendez-vous à la page hydroottawa.com/richmondsud.

Séance en personne

Le 5 juin 2024

De 19 h à 20 h 30

Légion royale canadienne
6430, rue Ottawa, Richmond

Pour en savoir plus, vous pouvez consulter la page Web consacrée à ce projet à l'adresse hydroottawa.com/richmondsud.

Si vous avez des questions concernant ce projet ou souhaitez recevoir des mises à jour par courriel sur le sujet, consultez notre site Web ou envoyez un courriel à l'équipe du projet (richmondsouth@hydroottawa.com).

Hydro Ottawa profite de l'occasion pour remercier à l'avance tous les résidents pour leur patience et leur compréhension durant la réalisation de cet important projet.

Cordialement,

Peter Fisher
Concepteur de systèmes